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Sporządzono: 28.02.2025

Protokół nr Protokół VII/2024 z sesji

VII sesja Rady Gminy Osina
data posiedzenia: 28-11-2024

miejsce posiedzenia: Świetlica wiejska w Osinie

Porządek obrad

Otwarcie obrad1.
stwierdzenie prawomocności obradA.
przedstawienie porządku obradB.
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesjiC.

Uchwała o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami2.
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka nr 128/1 obręb3.
Osina)
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka 126 - obręb4.
Osina)
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości ( działka nr 99/3 obręb5.
Przypólsko)
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat nieruchomości6.
położonej w Osinie (dz. 200/32)
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat nieruchomości7.
położonej w Osinie (dz. 200/30)
Informacja Wójta z działania w okresie między sesjami8.
Wolne wnioski9.
Zakończenie obrad10.

Wykaz głosowań

Poprawka uchwały o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie1.
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, zgłoszona przez radnego A. Łuczaka
uwzględniający stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 37,00 zł
miesięcznie od mieszkańca oraz stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami
komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów
komunalnych w sposób selektywny w wysokości 74,00 zł miesięcznie od mieszkańca
(2024-11-28 11:14:54)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 10 - Jolanta Buksińska; Lucyna Husiatyńska; Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa
Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław
Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Jarosław Barszczak; Zdzisław Doszczeczko;
Uchwała o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami2.
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty (2024-11-28 11:15:51)
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przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 10 - Jolanta Buksińska; Lucyna Husiatyńska; Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa
Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław
Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 2 - Jarosław Barszczak; Zdzisław Doszczeczko;
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości ( działka nr 128/1 obręb3.
Osina) (2024-11-28 11:17:08)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila
Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka nr 126 obręb4.
Osina) (2024-11-28 11:18:05)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila
Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka nr 99/3 obręb5.
Przypólsko) (2024-11-28 11:18:55)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila
Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat nieruchomości6.
położonej w Osinie ( dz.200/32) (2024-11-28 11:19:43)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila
Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław Zengota;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat nieruchomości7.
położonej w Osinie (dz. 200/30) (2024-11-28 11:20:32)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 12 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 3
ZA - 12 - Jarosław Barszczak; Jolanta Buksińska; Zdzisław Doszczeczko; Lucyna Husiatyńska;
Sandra Kołcz; Andrzej Łuczak; Teresa Nowacka; Aleksander Pakulski; Marek Pakulski; Kamila
Wójcik; Aleksander Wąsik; Zdzisław Zengota;
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PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Obrady VII  sesji  Rady Gminy rozpoczęły się o godzinie 11.00 miejscem obrad jest sala świetlicy
wiejskiej  w  Osinie.  Sesję  prowadził   Przewodniczący  Rady  Gminy  Andrzej  Łuczak,  który  powitał
radnych, Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarza Gminy, pracownika bura rady.

Lista obecności radnych stanowi zał. 1 do protokołu

Na podstawie listy obecności  na stan 15 radnych obecnych jest 12 więc obrady są prawomocne.

 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad,  zał. 2 do protokołu.

 

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad

a. stwierdzenie prawomocności obrad

b. przedstawienie porządku obrad

c. przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

2.  Uchwała o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

3.  Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości  (działka nr 128/1 obręb
Osina)

4. Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka 126 obręb Osina )

5.  Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości  (  działka nr 99/3 obręb
Przypólsko)

6. Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat nieruchomości położonej
w Osinie (dz. 200/32)

7. Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat nieruchomości położonej
w Osinie (dz. 200/30)

8. Informacja Wójta z działania w okresie między sesjami.

9. Wolne wnioski.

10. Zakończenie obrad.
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Przewodniczący Rady Gminy czy są uwagi do  porządku obrad – brak.

Przewodniczący Rady Gminy  protokół poprzedniej sesji  Rady Gminy  był do wglądu w biurze rady, nie
zgłoszono uwag do protokołu w związku z tym uważam protokół  za przyjęty.

Ad.2. Uchwała o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że projekt uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu
komisji  w ubiegłym tygodniu, przedstawiona została kalkulacja stawek, dostępna jest w systemie
rada. Została zaproponowana stawka za jednego mieszkańca w wysokości 40,00 zł dla mieszkańca
kompostującego 42,00 zł dla mieszkańca nie kompostującego po wypowiedziach Wójta, Skarbnik,
Sekretarza z radnymi nie zgodziliśmy się na kwotę zaproponowaną w tej kalkulacji. Rada postanowiła
o  obniżeniu  tej  kwoty  do  37,00  zł  dla  mieszkańca  niekompostującego  i  35,00  dla  mieszkańca
kompostującego. W systemie rada jest projekt ze stawkami 40,00 zł i 42,00 zł wnioskuję o to co było
omawiane na komisji o poprawkę kwot zmianę w §1 pkt.1 §2 otrzymuje brzmienie: „ §2.1 Ustala się
stawkę opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi  w wysokości  37,00 zł  miesięcznie  od
mieszkańca. 2. Ustala się stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób
selektywny w wysokości 74,00 zł miesięcznie od mieszkańca. 3. Ustala się zwolnienie z części opłaty
za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  właścicieli  nieruchomości  zabudowanych  budynkami
mieszkalnymi  jednorodzinnymi  kompostującymi  bioodpady  stanowiące  odpady  komunalne  w
kompostowniku  przydomowym,  w  wysokości  2,00  zł  na  miesiąc  od  mieszkańca.”

Przewodniczący Rady Gminy - czy są pytania.

Skarbnik dodała, że przyjęte stawki 35 i 37 zł z wyliczeń będzie deficyt 127 000 zł, tą kwotę będziemy
musieli zagospodarować z innych środków, aby pokryć tą różnicę.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za uzupełnienie informacji.

Przewodniczący Rady Gminy - czy są pytania.

Radny Z. Doszczeczko powiedział, że wiemy  mamy deficyt, wiemy że na drugi rok mamy dodatkowy
milion złotych z Urzędu Skarbowego nie widzę problemu dołożyć. Jeżeli byłaby propozycja Wójta 35,00
zł to rada by chciała obniżyć, inflacja jest 5% mamy podniesienie o 25% opłaty jest to duża podwyżka
dla emerytów, rencistów.

Przewodniczący Rady Gminy  powiedział, że kalkulacja przygotowana przez Urząd  jest skalkulowana
aby system się finansował, więc nie mogłaby być to kwota 35,00 zł.

Głos zabrał Wójt ustosunkował się do wypowiedzi radnego następnie odpowiedział, że milion złotych
nie daje Urząd Skarbowy tylko jest to tzw. kroplówka z budżetu państwa dodał, że są to dodatkowe
pieniądze które nie będą przeznaczone na przejedzenie mamy tak mało pieniędzy na inwestycje a tak
dużo potrzeb i powinniśmy przeznaczyć pieniądze na inwestycje.

Przewodniczący Rady Gminy wspomniał, że będą prowadzone prace nad zmiana regulaminu jak było
to wcześniej na komisjach powiedziane, aby uszczelnić system i generować mniej kosztów.

Radny Z. Doszczeczko poruszył kwestię złożonych deklaracji a ilością mieszkańców gminy.

Sekretarz  wyjaśnił  kwestie  meldunku osób a  kwestię  przebywania  tych osób(studenci  osoby nie
zamieszkałe  w  miejscu  zameldowania)  omówiona  została  również  kwestia  zmiany  stawki  za
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gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przygotowanie głosowania nad poprawką do projektu uchwały
złożonego przez wójta zmiana proponowanej stawki przez Wójta 40,00 zł i 42,00 zł na kwoty 35,00 zł i
37,00 zł.

Głosowanie nad  poprawką projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty stanowi zał. 3 do protokołu.

Głosowanie  nad  projektem  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr VII/ 37/2024 stanowi zał. 4  do protokołu.

 

Ad.3. Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości ( działka nr 128/1 obręb
Osina)

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych - czy są pytania do  projektu uchwały – brak.

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (
działka nr 128/1 obręb Osina)

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr VII/38/2024 stanowi zał. 5 do protokołu.

Ad.4. Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka 126 obręb Osina)

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych - czy są pytania do  projektu uchwały – brak.

Głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia  nieruchomości
(działka 126 obręb Osina)

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr VII/ 39/2024 stanowi zał. 6  do protokołu.

Ad.5.Uchwała w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości (działka nr 99/3 obręb
Przypólsko)

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.
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Głosowanie nad projektem uchwały bezprzetargowego wydzierżawienia nieruchomości  (działka nr
99/3 obręb Przypólsko)

 

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr VII/40/2024 stanowi zał. 7 do protokołu.

Ad.6.  Uchwała  w  sprawie  bezprzetargowego  wydzierżawienia  na  okres  pięciu  lat  nieruchomości
położonej w Osinie (dz. 200/32)

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.

 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat
nieruchomości położonej w Osinie (dz. 200/32)

 Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr VII/ 41 /2024 stanowi zał. 8 do protokołu.

Ad.7.  Uchwała  w  sprawie  bezprzetargowego  wydzierżawienia  na  okres  pięciu  lat  nieruchomości
położonej w Osinie (dz. 200/30)

Przewodniczący  Rady  Gminy  przypomniał,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  wspólnym
posiedzeniu komisji stałych, czy są pytania do  projektu uchwały- brak.

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie bezprzetargowego wydzierżawienia na okres pięciu lat
nieruchomości położonej w Osinie (dz. 200/30)

Wynik głosowania w wykazie głosowań.

Uchwała Nr VII/42/2024 stanowi zał. 9 do protokołu.

Ad.8.Informacja Wójta  z działania w okresie między Sesjami.

Inwestycje;

-  w  ciągu  ostatniego  miesiąca  zakończyliśmy  i  rozliczyliśmy  dwie  inwestycje  tj.  modernizację
cmentarza  w  Osinie  i  przebudowę  drogi  Kikorze  –  Redło,  pierwszy  etap  przebiegający  przez
miejscowość Osina z budową systemu kanalizacji deszczowej. Zadania są przyjęte i rozliczone, w dniu
jutrzejszym oficjalny odbiór tych dwóch inwestycji,

- kolejne zadanie również zakończone, przebudowa pompowni i sieci kanalizacyjnej w miejscowości
Kościuszki, wykonawca zgłosił o zakończeniu prac w dniu 2 grudnia będzie odbiór techniczny,

- kolejne zadanie dwa odcinki drogi Kikorze- Osina i Osina – Redło są w trakcie realizacji na różnym
etapie,

-  informacyjnie  do inwestycji,  która  dzieje  się  na terenie  naszej  gminy.  Inwestorem jest  powiat
goleniowski mowa jest o budowie nowego mostu na rzece Stepnica z przebudową drogi po 300 mb z
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obu stron mostu w miejscowości Bodzęcin. Zgodnie z informacja Dyr. Zaborowskiego zadanie ma być
zrealizowane do 15 stycznia przyszłego roku,

- odbyła się sesja Celowego Związku Gmin R-XXI, głównym punktem było wyrażenie zgody przez
delegatów  na  podpisanie  umowy  i  utworzenie  spółki  przez  związek  z  firmą  NEO  BIO  Energy  z  
Warszawy. Firma wybuduje zakład, który będzie przetwarzał odpady BIO na terenie Łobza. Drugi
punkt spotkania konsultacje dotyczące nowelizacji statutu Związku,

- uczestniczyłem w dwudniowym konwencie wójtów, burmistrzów woj. Zachodniopomorskiego, gdzie
omawialiśmy bieżące problemy dotykające samorządy,

- odbyło się spotkanie z nowymi sołtysami,

- podpisałem umowę z firmą Enea na dostawę energii w 2025 roku. Przygotowana została procedura
ofertowa, wysłaliśmy zapytania ofertowe do trzech firm, najniższą ofertę złożyła firma Enea,

- z Kierownik USC odwiedziliśmy mieszkankę Redła, która kończyła 90 lat,

-  rozpoczęliśmy realizację programu „Silver Senior”, jest już zatrudniony pracownik, który będzie
realizował ten program, rozpoczęliśmy nabór osób  60+ chętnych do udziału w tym projekcie,

-  w dniu wczorajszym byłem z paniami  sołtyskami Kikorza  i  Przypólska w gminie Dobra gdzie
wizytowaliśmy kontenerową świetlicę. Sołtys Przypólska stwierdziła, że taka świetlica w zupełności dla
nich wystarczy,

Przewodniczący Rady Gminy  podziękował Wójtowi  za przedstawioną informacje, czy są pytania.

Radny Z. Doszczeczko zwrócił się z zapytaniem czy ceny energii nie wzrosną gdzie na okres trzech
miesięcy zostały zamrożone przez rząd, czy nie będziemy mieli aneksu do umowy.

Wójt odpowiedział, że umowa została podpisane i to nas nie dotyczy.

Ad.9. Wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady Gminy – wolne wnioski.

Radny Z. Dosczeczko zwrócił się do Wójta aby od miesiąca grudnia włączyć oświetlenie przez całą
noc.

Wójt odpowiedział, że nocne oświetlenie zostanie włączone po modernizacji oświetlenia.

Ad.10. Zakończenie obrad.

Na tym protokół zakończono.

 

P r o t o k o ł o w a ł a :                                                                      P r z e w o d n i c z ą c y R a d y
Gminy                                                          

Wioletta Pośpieszyńska                                                                    Andrzej Łuczak
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sporządził
Wioletta Pośpieszyńska przewodniczący


